

June 15, 2023

Some progress in Mediation

On June 14, we have offered concessions, management did not make any movement. The bargaining team was fully committed to a next round of discussions the following day.

Today, we have made progress in negotiations, but we have not come to an agreement on wages. We have agreed that since we are so close, no strike action and no lock out will be called prior to the next agreed upon bargaining dates currently scheduled for early July. We continue to attempt to resolve this sooner if possible.

For more information, contact a member of our team: Sean Burns, Madiha Ahmed or Greg Hallen.

15 juin 2023

Certains progrès en médiation

Le 14 juin, nous avons proposé des concessions, mais la direction n'a pas bougé. L'équipe de négociation s'était engagée à reprendre les discussions le lendemain.

Aujourd'hui, nous avons progressé dans les négociations, mais nous ne sommes pas parvenus à un accord sur les salaires. Nous avons convenu qu'étant donné que nous sommes si près du but, aucune action de grève ou de lock-out ne sera déclenchée avant les prochaines dates de négociation convenues, actuellement prévues pour le début du mois de juillet. Nous continuons à essayer de résoudre ce problème plus tôt si possible.

Pour plus d'informations, contactez un membre de notre équipe: Sean Burns, Madiha Ahmed ou Greg Hallen.

PSAC Members at IDRC / Les membres de l'AFPC au CRDI
Stronger Together! / Plus forts ensemble !



Public Service Alliance of Canada
Alliance de la Fonction publique du Canada